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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.05.02. 

Lágymányos Északi Épület -1.62 terem x Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  

Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Pikó Balázs, Nyári Ábris, Retkes Bálint, Ercsi Dániel, Tölgyesi 

Boldizsár, Kiss Eszter, Kosz Julianna, Zimonyi Dóra, Neumann Bálint, Záhonyi Anna, Juhász Luca, Heleszta 

Laura, Remes Nóra, Fehér Tünde, Kisgyura Száva, Beri Dominika, Bartal Ákos, Horváth Georgina, Schőn 

Dorina, Kersei- Opra Hanna 

Kardos Gábor 18:01-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes (10 mandátummal). Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került 

összehívásra. Kardos Gábor napirend módosítást indítványozott, az első és második pont cseréjéről (először a 

tisztségviselői beszámolók, majd a folyamatban lévő projektek ismertetése), ez egyhangúan támogatásra 

került. 

1. napirendi pont -Elnöki beszámoló 

Kardos Gábor (Elnök): Az elmúlt egy hétben megkeresésre került a Kari Tanács, illeve az EHÖK és a 

Kabinettagok az első személyes találkozó miatti időpont- egyeztetésről a közös célok, projektek, illetve a kari 

működés és az EHÖK átlátása miatt. Jövő héttől kezdődnek el a hivatalos munkák. Hétfőn Gábor részt vett 

egy Kari Gólyatábor szervezői ülésen, kedden egy EHÖK Alapszabály műhelyen. Ezt jelenleg együtt csinálják 

Vasas Mátéval. Továbbá Gábor részt vett az ÁJK Sörpong eseményén, ahol a TáTK csapata 3. helyezést ért 

el. A folyamatban lévő projektek között van a lágymányosi campus fejlesztése a TTK és az IK új elnökségével, 

illetve a gólyatábor szervezése. A beszámoló elfogadásra került. 
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2. napirendi pont – Tisztségviselői beszámolók 

Zántó Réka (Elnök helyettes): Indítványozásra került egy megbeszélés minden bizottsággal külön-külön, 

esetleges kérdésekről, célokról. Erről a csoportban lesznek információk, mint ahogy a csapatépítőről is. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Klivényi Emma (Ellenőrző Bizottság elnök): 28-án Emma részt vett egy EHÖK EB megbeszélésen, ahol a fő 

téma az EHÖK gazdasági helyzete volt, eljárás kezdődött erről. (elszámolási probléma a gólyatáborral) 

Először Dalmát és Nikolt hallgatják majd meg, majd a szolgáltatóval lesz konzultáció. Erre az eljárásra 30+30 

napot kaptak, június 28.-ig kell lefolytatni. Az EHÖK EB továbbá előterjesztett egy alapszabály- módosítást, 

amely szerint a kari gazdasági alelnököknek is be kéne számolniuk az EB felé. Hegedűs Dávid, az EHÖK EB 

elnöke kérte, hogy a honlap legyen frissítve, illetve a KGY tagok kérdését igyekezzenek orvosolni. Kardos 

Gábor hozzátette, hogy a tagok létszámának problémáját úgy tervezik megoldani, hogy ősszel tartani fognak 

egy rendkívüli KGY választást, ahol az új gólyákat tudnák toborozni. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi és Szakos Képviseleti Bizottság elnök): Pikó Balázzsal közösen elkezdik a pulcsik 

intézését. Illetve tervben van egy irodatakarítás is ebben a félévben. A beszámoló elfogadásra került. 

Ercsi Dániel (Tanulmányi és Tudományos Bizottsági elnök): Amennyiben holnapig nem kerülnek fel a 

vizsgaidőpontok, írni kell egy e-mailt a Tanulmányi Hivatalnak, ugyanis a HKR szerint a szorgalmi időszak 

utolsó napja előtt 3 héttel nyilvánosságra kell hozni ezeket. Érkezett egy tantárgyleadásról szóló kérelem, 

amelyre február óta nem érkezett válasz sem a Kancelláriától, sem mástól. Tervek között van a TH-lal való 

kapcsolattartás, szakmai programok szervezése a Rendezvényszervező Bizottsággal, illetve a kisokosok 

megírása. A beszámoló elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális Bizottság alelnök): Alakulóban van a találkozó Szabó Laurával, a Tanulmányi 

Hivataltól, jövőhét szerdáról lenne szó, de még visszajelzést várnak. Szombaton voltak egy HÖOK-os 

eseményen, a focibajnokságon, ahol 4. helyezést ért el a TáTK csapata. Felvette Ábris a kapcsolatot a KÖB-

bel, mert a kérvények átadása egyelőre problémás, mivel nem tudják átírni a kérvényezési jogokat. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Pikó Balázs (Gazdasági alelnök): Hétfőn részt vett egy EHÖK Gazdasági Bizottsági ülésen, ahol az 

elfogadott költségvetésről volt szó. A Kancellária kiadta, hogy 200.000 Ft feletti rendezvénynél a KFT.-vel 

kell dolgozni, erről hivatalos utasítás nincs. Szó volt a GT elszámolásról, a Festipay-es számlákkal lehet a baj. 

Folyamatban van a pulcsik beszerzése a Belügyi Bizottsággal, illetve az irodatakarítás és a raktár átnézése 
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bizottságonként 1-1 emberrel, még a GET előtt. (hűtő kiürítése!) Irodabeszerzés folyamatban van, az EHÖK 

ellenőrzi ezt, nyárra várható. A beszámoló elfogadásra került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs Bizottság elnök): Átvette a közösségi média platformokat, elkezdődtek a 

posztolások, hétfőn volt egy Kommunikációs megbeszélés, ahol a Kommunikációs Marketing és Rekrutációs 

Igazgatóság tartott tájékozatást. 3 totem hirdetőtábla van, az egyik az északi épületben, kérésre lehet hirdetni 

rajta. Következő félévtől tervben van egy rekrutációs 3 kredites óra behozása. Később fognak kapni egy 

hosszabb dokumentumot a gólyatábor médiaprotokolljáról.  A honlapszerkesztés betanítása az ülés után lesz. 

A beszámoló elfogadásra került. 

Zimonyi Dóra (Rendezvényszervező Bizottság elnök): Hétfőn részt vett a GT szervezői ülésen, május 7-én 

lesz a 47. 5vös 5 km futóverseny, ezt a szakos hallgatói csoportokba továbbítani kell.  Kovács Viktort keresni 

kérdéssel, ha van. Focipálya bérlés a magas ár miatt lefújásra került. Ha összeáll a teljes bizottság, akkor lesz 

bizottsági ülés. A beszámoló elfogadásra került. 

Kosz Julianna (Külügyi Bizottság elnök): Az ELTE ESN-nel szervezés alatt áll egy „International Dinner” 

nevű esemény, közösen a lágymányosi HÖK-ökkel. Olyami lesz, mint a Heritiage Night.  A Buddy System 3. 

mentorképzése is megvolt. A Nemzetközi Irodával is lesz megbeszélés, illetve Szűts Zoltán Gáborral, a 

külföldi ügyekért felelős dékánhelyettessel. International Student Advisory Committee-vel is lesz egyeztetés, 

mivel ők a Nemzetközi Stratégiai Iroda által létrehozott viszonylag új testület. Hallgatói klubok létrehozása a 

jövőbeli terv, illetve egy reprezentatív system-et. A Buddy System feladata a külfis hallgatók segítése, 

beintegrálásuk a hallgatói életbe. Jelenleg 18 mentor van, 11 külföldi. Jövő héten lesz az utolsó képzés. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök): Hétfőn volt egy ülés a GT-ról, folyamatban van. A 

jövőre tervben van egy szabvál tárgy, ahol marketinget tanítanának. Tervben van egy találkozó is a 2 hely 

között. A beszámoló elfogadásra került.  

Schőn Dorina (Szociológia SzHÉK elnök): Elindult a szociológia szakjegyzettár, ahol a hallgatók jegyzeteket 

tudnak megosztani egymással. Átvette Dorina a hivatalos oldalakat. Tagokat illetően egyelőre megvan a 

minimumlétszám.  

Horváth Georgina (NT SzHÉK elnök): Átvette a hivatalos oldalakat. Létszámot tekintve kevesen vannak, 

összesen 3-an. Jött e-mail a felvételi interjúztatásról, ezt fogják megkezdeni.  

Jelenlegi Alapszabály szerint nincsenek benne még, de ez következő félévtől ez változni fog. Először 

Sebestyén Adrienn, mint rendezvényszervezést segítő tag került egyhangú megválasztásra, majd Kersei- Opra 
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Hanna, mint külügyi mentorkoordinátor lett egyhangúan megszavazva, végül Krámer Júlia, mint 

mentorkoordinátor segítő tag lett egyhangúan megválasztva.  

3. napirendi pont – Költségvetés 

A záró KGY-n lett elfogadva a 2023-as költségvetési beszámoló. 5.459.546 Ft volt a keret, ebből 771.000 Ft 

lett elköltve, HÖOK rendezvényekre nagytöbbségben. Megmaradt 4.688.554 Ft, amit átviszünk a következő 

évre. Az irodavezetői pozíció megszűnt, így az ő fizetése innen már nem vonódik le, illetve a GT kifizetési 

számlái sem jöttek be még teljesen. Megjött az ehavi SAP táblázat is. A rendezvényes bulik +-ra jöttek ki, így 

abból is tudtunk pénzt felvenni, 520.000 Ft-ot. Az idei keret kb. 2.500.000 Ft lesz, ami hozzáadódik a többi 

pénzhez. Költségvetési terv írása tervben van a tagokkal, főleg a fix rendezvényekkel kapcsolatban.  

4. napirendi pont – Plakátolás 

Határozatba legyen foglalva a szokásjog helyett. A lágymányosi campus mindkét épületében vannak plakátok 

kihelyezve, feltétel a TáTK HÖK-ös pecsét volt csak eddig. Az új feltételekről tartsunk brainstorming-ot, 

állítsuk fel a kritériumokat a következő elnökségiig, akkor majd megszavazzuk ezt. Az irodában jelenlévők 

közül a legmagasabb pozícióban lévő ember fogadja el/utasítsa el a plakát- előterjesztést.   

5. napirendi pont – Egyebek 

Kosz Julianna előterjesztette az IR Society, illetve a Culture Club kérdését, hogy megérné- e velük 

együttműködni a jövőben. Eddig ezek a lehetetlen feltételek miatt meghiúsultak. A HÖK és ezek a szervezetek 

együtt összefogták volna a hallgatókat, bevonzották volna őket, azonban ez a részükről a negatív kritikáik 

miatt nem volt gyümölcsöző/megvalósítható. A Festivities Night- on tanúsított negatív részvételük miatt is 

felmerült ez a kérdés. Az új vezetőségükkel egy leülős beszélgetés segítő jellegű lehetne, ezt Gábor javasolta. 

Az IR Society elnöke részéről a HÖK-öt az a kritika érte, hogy nem foglalkoznak eleget a hallgatókkal, ezért 

indult el az ő szervezetük. A HÖK minden eseményt angol és magyar nyelven is közzétesz a social media 

felületeken. A külföldi hallgatók HÖK-ös események iránt tanúsított passzív részvétele a HÖK munkáját is 

nehezíti.  

Az elnökségi a legfontosabb ülés az eredményes mindennapi működéshez, ezért Gábor arra buzdította a 

tagokat, hogy folyamatosan legyen aktív a csapat. Nézze mindenki a social media felületeket, az infók ott 

lesznek közzé téve. Az ügyeléssel kapcsolatban a Balázs által beküldött dokumentum szolgálhat alapként, ha 

kérdés merül fel.  

Csapatépítő május 17-én lesz 16.00-tól, mindenki részvételére számítanak. A SzHÉK tagokat is várják az 

eseményre.  
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A kabalára vonatkozó ötleteket is következő elnökségiig várják. 

 

Kardos Gábor 19:24-kor lezárja az ülést. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


